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Soalan No: 7 

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

LIS AN 

Y.B DATUK AHMAD JAZLAN BIN YAAKUB 
[ MACHANG] 

16.10.2014 

1 
Datuk Ahmad Jazlan bin Yaakub [ Machang ] minta MENTERI 
PENDIDIKAN menyatakan adakah Kementerian bercadang untuk 
mewujudkan sekolah khas atau khusus b~gi pelajar Tingkatan Enam di 
setiap Pejabat Pendidikan Daerah sesuai dengan pengiktirafan mereka 
sebagai pelajar Pra Universiti. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

I 
! 
t . 

Kementerian Pendidikan Malaysia {KPM) sentiasa berusaha 

meningkatkan kualiti pendidikan termasuklah bagi pelajar Tlngkatan 6. 

Melalui Penjenamaan Semula Tingkatan~ Enam, KPM seri:Jemangnya 
. ' 

berhasrat untuk mewujudkan sebuah sekolah pusat Tingkatan Enam 

Mod 1 di setiap daerah. 

Walau bagaimanapun usaha ini bergantung kepada tahap· kesediaan 

negeri masing-masing terutama dari segi aspek fizikal dan k~mudahan-
. ' 

kemudahan infrastruktur, lokasi sekolah dan lain-lain lagi. t:>ada tahun 

2014, KPM telah berjaya mengoperasikan lima {5) buah pusat 

Tingkatan Enam Mod 1 · yang menempatkan hanya murid-murid 



Tingkatan Enam iaitu di negeri Sabah, Selangor, Wilayah Persekutuan 

Kuala Lumpur, Kedah dan Johor. Status terkini, KPM dengan kerjasama 

Jabatan Pendidikan Negeri sedang merancang peluasan Sekolah Pusat 

Tingkatan Enam mengikut kategori Mod 1, .2 dan 3 bermula 2015 hingga 

2020. 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, :;fingkatan 6 kate~ori Mod 1 

adalah sekolah yang beroperasi sepenuhnya sebagai Pusat Tingkatan 

6, Mod 2 adalah sekolah yang beroperasi [di sekolah arus p~rdana dan 
! 

ditempatkan di bangunan blok yang berasihgan manakala Mod 3 adalah 
. I 

sekolah Tingkatan 6 yang sedia ada dan b'?roperasi seperti sedia ada. 
I 
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SOALAN NO: 8 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

JAWAPAN OLEH YB DATUK SERI DR. S. SUBRAMANIAM 

MENTERI KESIHATAN MALAYSIA 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

LIS AN 

YB TUAN MANIVANAN AIL GOWINDASAMY 

[ KAPAR] 

16 OKTOBER 2014 

YB Tuan Manivanan AIL Gowindasamy [ Kapar ] minta MENTERI 

KESIHATAN menyatakan:-

i) jumlah bilangan klinik kesihatan awam dan swasta di seluruh 

negara mengikut pecahan setiap negeri, dan sama ada usaha

usaha pemantauan diadakan bagi memastikan perkhidmatan yang 

ditawarkan oleh setiap klinik adalah menepati piawaian untuk 

menjamin keselamatan dan kepentingan pesakit; dan 

ii) perincian kes demam denggi (pecahan untuk setiap negeri) dan 

bilangan kes kematian akibat demam denggi (pecahan untuk 

setiap negeri) untuk sepanjang tahun 2012, 2013 dan sehingga 30 

September 2014. 
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Tuan Yang di-Pertua, 

Sehingga 31 Disember 2013, terdapat 934 klinik kesihatan awam yang 

telah beroperasi di seluruh negara, manakala sehingga 30 September 

2014, bilangan klinik perubatan swasta yang didaftarkan adalah 

sebanyak 6,923 dan bilangan klinik pergigian swasta sebanyak 1 ,738. 

Peningkatan jumlah klinik kesihatan setiap tahun disebabkan oleh 

pertambahan penduduk selari dengan pembangunan yang pesat di 

negara ini. 

Untuk mengekalkan kualiti perkhidmatan bagi menjamin keselamatan 

pesakit, pelaksanaan perkhidmatan dijalankan berdasarkan tatacara, 

garis panduan, prosedur operasi standard, serta pekeliling yang telah 

ditetapkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dalam 

pengurusan dan pengendalian penyakit dan pesakit. Di samping itu, 

latihan dan kursus juga dijalankan untuk memberi maklumat terkini 

kepada anggota kesihatan. Perbincangan dan mesyuarat juga diadakan 

secara berkala di peringkat klinik, daerah, negeri dan ibu pejabat dalam 

usaha memperbaiki dan mempertingkatkan perkhidmatan yang 

dilaksanakan. 

Untuk fasiliti kesihatan swasta pula, mereka tertakluk kepada Akta 

Kemudahan Dan Perkhidmatan Jagaan Kesihatan Swasta 1 998 yang 

mengawal piawaian, struktur dan perkhidmatan fasiliti kesihatan swasta. 

KKM bertanggungjawab memantau, mengawal dan mengawalselia 

kemudahan dan perkhidmatan yang disediakan di klinik perubatan dan 

pergigian swasta selaras dengan peruntukan Akta Kemudahan dan 

Perkhidmatan Jagaan Kesihatan Swasta 1 998 [Akta 586] dan Peraturan-
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Peraturan Kemudahan dan Perkhidmatan Jagaan Kesihatan Swasta 

(Kiinik Perubatan Swasta atau Klinik Pergigian Swasta) 2006. 

Bagi memastikan perkhidmatan yang disediakan menjamin keselamatan 

dan kepentingan pesakit pihak Kementerian akan melakukan lawatan 

pemeriksaan pasca pendaftaran selepas 6 bulan klinik tersebut 

didaftarkan. Kementerian sangat mengambil berat isu keselamatan 

pesakit dan kualiti jagaan kesihatan yang disediakan di Malaysia. 

Tuan Yang Dipertua, 

Bilangan kes denggi yang dilaporkan di seluruh negara bagi tahun 2012 

adalah sebanyak 21 ,900 kes dengan 35 kematian manakala bagi tahun 

2013, sebanyak 43,346 kes dengan 92 kematian. Bagi tempoh Januari 

sehingga 20 September 2014 adalah sebanyak 7 4,335 kes dengan 143 

kematian. Ia merupakan jumlah kes dan kematian denggi tertinggi yang 

pernah dilaporkan dan telah melebihi jumlah kes keseluruhan tahun

tahun sebelumnya. 
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SOALAN NO.: 9 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

JAWAB LISAN 

DATUK AARON AGO ANAK DAGANG 

[ KANOWIT] 

16 OKTOBER 2014 (KHAMIS) 
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Datuk Aaron Ago anak Dagang [ Kanowit ] minta MENTERI 

KOMUNIKASI DAN MULTIMEDIA menyatakan peratusan penduduk di 

luar bandar Sarawak dan Sabah yang belum mendapat liputan telefon 

dan perkhidmatan internet. Apakah rancangan Kerajaan bagi mengatasi 

masalah ini dan bilakah negara kita dapat mencapai 1 00°/o 

perkhidmatan tersebut. 

JAWAPAN: 

Tuan Yang di-Pertua, 

Pihak Kerajaan melalui Kementerian ini sentiasa berusaha untuk terus 

mempertingkatkan perkhidmatan dan liputan telefon dan juga internet di 

seluruh negara termasuklah di Sabah dan Sarawak. 

Sehingga bulan Oktober 2014, kadar penembusan telefon selular 

negara telah melebihi 1 00°/o penembusan iaitu 143. 7°/o dengan 43.1 juta 

langganan. Manakala, kadar penembusan jalur Iebar isi rumah di 



SOALAN NO.: 9 

Malaysia telah mencapai 67°/o penembusan dengan jumlah langganan 

sebanyak 6.4 juta. Dengan ini, negara memerlukan 7.9 peratus lagi 

untuk mencapai sasaran 75°/o penembusan jalur Iebar isi rumah 

menjelang 2015. 

Berdasarkan data daripada International Telecommunication Union 

{ITU), Malaysia telah menduduki tempat yang kedua di belakang 

Singapura dari segi langganan jalur Iebar talian tetap per 100 penduduk 

di kalangan negara-negara Asia Tenggara. 

Peningkatan penembusan jalur Iebar ini adalah hasil daripada 

pelaksanaan beberapa inisiatif kerajaan seperti perluasan perkhidmatan 

selular 3G, Broadband for General Population (BBGP), Pusat Internet 

1 Malaysia (PI1 M) dan Kampung Tanpa Wayar 1 Malaysia {KTW1 M) 

yang bagi meningkatkan penggunaan jalur Iebar di kawasan luar bandar 

terutamanya di Sabah dan Sarawak iaitu semenjak pelancaran National 

Broadband Initiative (NBI) pada tahun 2010 oleh YAB Perdana Menteri. 

Dalam usaha yang lain bagi meningkatkan kelajuan perkhidmatan 

internet sediada, Kerajaan telah melaksanakan beberapa inisiatif untuk 

meningkatkan kelajuan dan kualiti internet di negara ini. Antaranya 

melalui pelaksanaan pelbagai projek utama seperti Jalur Lebar 

Berkelajuan Tinggi (HSBB), Jalur Lebar Pinggir Bandar (SUBS), 

pembinaan menara telekomunikasi baru, L TE, Sistem Kabel Rakyat 

1 Malaysia dan Sistem Kabel Dasar Laut. 

~ ~ fuYt-~ ~~2-~ v-erA 
lsu kadar caj internet di negara kita yang dikatakan mahal sebenarnya 

~~t-e-pa~t~. ~La_p_o_rn_n __ o~l~e~h~IT~U.-AA"ffo-r~a~a~bi·~~~y~~e-p-o-.rt~2013 yang 

diterbitkan oleh Alliance for Affordabifity Internet pada 8 December 2013 

membuktikan bahawa harga perkhidmatan jalur Iebar dan selular di 



SOALAN NO.: 9 

Malaysia adalah kompetitif, setanding dengan negara-negara maju dan 

membangun yang lain. Sepertimana yang dilaporkan dalam laporan 

tersebut Malaysia berada di tangga tertinggi di kalangan 46 negara 

membangun (emerging countries) termasuk China, Brazil, Turkey dan 

Hungary dari segi pasaran Internet mampu milik. Walaubagaimanapun, 

pihak Kementerian melalui MCMC dengan kerajasama pihak pemberi 

perkhidmatan masih ada juga memperkenalkan pakej-pakej mampu 

milik pada kadar serendah RM20 sehingga RM25 tetapi masih tetap 

pada tahap kualiti yang ditetapkan oleh MCMC. 

Perlaksanaan dan usaha berterusan yang dilaksanakan oleh Kerajaan, 

telah membolehkan ramai rakyat Malaysia menikmati kemudahan 

komunikasi termasuklah di kebanyakan kawasan luar bandar di seluruh 

negara termasuk Sabah dan Sarawak dimana setakat suku kedua tahun 

2014, kadar penembusan jalur Iebar bagi negeri Sarawak telah mecapai 

63.4o/o dan bagi negeri Sabah adalah 62.4°/o berbanding dengan tahun 

2010 pada kadar 40.2o/o di Sarawak dan 25.6% di Saba h. 

Bagi perkhidmatan selular pula, sehingga kini sebanyak 203 menara 

telah dibina di negeri Sarawak dan 212 menara di negeri Sabah. 

Manakala bagi tahun 2014, Kerajaan sedang melaksanakan sebanyak 

149 menara lagi di Sarawak dan 79 menara lagi di Sabah. 

Walaupun banyak inisiatif yang dijalankan oleh Kerajaan melalui 

pelaksanaan pelbagai projek, namun jika ianya tidak mendapat 

kerjasama dan sokongan daripada Kerajaan Negeri maka hasrat 

Kerajaan untuk memberikan perkhidmatan komunikasi terbaik kepada 

rakyat sukar untuk dicapai. 



SOALAN NO.: 9 

Dalam melaksanakan projek-projek pembinaan infrastruktur komunikasi 

seperti menara yang hampir semuanya terletak di kawasan luar bandar 

dan pedalaman, pihak pemberi perkhidmatan menghadapi cabaran 

besar terutamanya di peringkat perolehan tapak dan juga kelulusan PBT 

bagi membolehkan sesebuah menara dibina. 

Perolehan tapak yang melibatkan tanah milik orang perseorangan dan 

tanah milik Kerajaan Negeri serta proses kelulusan PBT mengambil 

masa yang lama merencatkan sasaran pelaksanaan projek-projek ini. 

Ditambah pula dengan kadar bayaran yang melampau di kenakan oleh 

sesetengah Kerajaan Negeri akan menambah kelewatan pelaksanaan. 

Contohnya di Pulau Pinang; syarat tambahan pembinaan menara atau ~w; 
- '.J-"\ tN ' I 

struktur pemancar memerlukan kelulusan ADUN dan ADUN pula amnya J 

~gan meluluskan kerana khuatir perlu bertanggungjawa~ 
------ --
sebarang perkara berbangkit (contohnya bantahan penduduk dan 

sebagainya). Manakal Fi pembaharuan permit tahunan adalah tinggi, 

RM5000 bagi setiap satu tapak menara dan struktur pemancar atas 

bangunan. 

Oleh yang demikian, suka untuk saya mencadangkan agar ahli-ahli 

parlimen untuk turut sama memberi perhatian dan memberi sokongan 

kepada pelaksanaan projek-projek yang telah dirancang terutamanya 

dengan memberi keutamaan bagi mempercepatkan kelulusan kerana 

hanya dengan cara inilah isu dan cabaran utama ini dapat ditangani 

bersama dan projek-projek komunikasi yang membawa banyak manfaat 

kepada rakyat dapat dilaksanakan demi kemudahan rakyat. 



Soalan No : 10 

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

LIS AN 

Y.B TUAN HAJI NASRUDIN BIN HASSAN 
[TEMERLOH] 

16.10.2014 

Tuan Haji Nasrudin bin Hassan [ Temerloh ] minta . MENTERI 
PENDIDIKAN menyatakan :-

(a) mekanisme yang disediakan bagi pelajar asing memohon kad 
pengenalan pelajar antarabangsa, i-Card; dan 

i 
(b) langkah-langkah yang dibuat bagi me~astikan semua pelajar asing 

memiliki i-Card dan tindakan-tindakan yang akan dikenakan 
sekiranya pelajar asing didapati tidak memiliki i-Card. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

(a) Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, i-kad Pelajar 

Antarabangsa merupakan kad pengenalan diri untuk pelajar 

antarabangsa yang dikeluarkan oleh Kementerian Dalam Negeri 

(KDN) melalui Pusat Sehenti Education Malaysia Global Services 

(EMGS). Ia adalah dokumen yang sah digunakan di Semenanjung 

Malaysia bagi menggantikan pasport. Untuk makluman, i-kad akan 

dikeluarkan bersekali dengan pas pelajar yang diberikan kepada 

pelajar antarabangsa. Pelajar antarabangsa boleh memohon pas 



pelajar dan i-kad melalui sistem Student Application Registration 

System (STARS). Antara maklumat yang tertera pada i-kad 

adalah seperti berikut : 

(i) Nama pelajar; 

(ii) Nombor pasport pelajar; 

(iii) Alamat institusi; 

(iv) Tarikh sah laku pas pelekat; dan 

(iv) Nombor pengenalan i-kad. 

(b) Mesyuarat Jemaah Menteri pada 14 Mac 2014 telah niemutuskan 

supaya i-kad pelajar antarabangsa dikeluarkan lebih awal. 

Sehubungan itu , EMGS telah diberi tanggungjawab untuk 

menjalankan urusan pengeluaran 1 i-kad pelajar ~ntarabangsa 

melalui Mesyuarat Kumpulan K~rja dan Pengurusan dan 

Pemantauan Pelajar Antarabangsa (KKPPPA) pada 

27 Mac 2014. 

RJM53 

Semua pelajar antarabangsa yang memiliki pas pelajar adalah 

secara automatik akan diberikan i-kad oleh EMGS. Perkara ini 

telah diumumkan oleh Menteri o11am Negeri semasa Majlis 

Pelancaran i-kad yang telah diadakan pada 27 Jun 2014. 

Pengeluaran i-kad adalah berkuatkuasa mulai 1 Julai 2014 bagi 

permohonan baharu pas pelajar antarabangsa dan permohonan 

pembaharuan pas pelajar antarabangsa. 



PERTANVAAN 

DARIPADA 

KAWASAN 

TARIKH 

SO ALAN: 

SO ALAN NO.: 11 

PERTANVAAN DEWAN RAKVAT 

LIS AN 

VB. DATO' HAJI ABDUL RAHMAN BIN HAJI 

MOHAMAD 

LIP IS 

16 OKTOBER 2014, KHAMIS 

VB. DATO' HAJI ABDUL RAHMAN BIN HAJI MOHAMAD (LIPIS) 

minta MENTERI KERJA RAVA menyatakan status cadangan projek 

pembinaan Lebuh Raya Utama Tengah (Central Spine Expressway

CSE) kepada pembangunan yang akan memberi manfaat kepada 

penduduk setempat. 
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JAWAPAN: 

Tuan Yang Di-Pertua; 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, projek menaik taraf Jalan 

Central Spine ini melibatkan laluan Jalan Persekutuan 8 (FT08) dari 

Bentong - Raub - Lipis - Gua Musang - Kuala Krai sepanjang 

390km. Projek bernilai RM6.6 bilion ini telah diluluskan secara 

berperingkat mulai RMKe-1 0. Pelaksanaan projek ini dipecahkan 

kepada 6 pakej utama. 

Dalam RMKe-10 ini, keutamaan Kerajaan ialah untuk 

melaksanakan pakej 3 terlebih dahulu, iaitu melibatkan skop membina 

dan menaik taraf jalan di kawasan Lipis, Pahang. lni kerana laluan 

tersebut telah dikenal pasti sebagai kawasan yang kerap berlaku 

kemalangan ('blackspots area'). Setakat ini sepanjang 13.6km jalan - ~ 

baru telah siap dibina dan dibuka kepada lalu lintas, iaitu melibatkan 

laluan dari Kg. Kubang Rusa ke Felda Chegar Perah 2, Kuala Lipis. 

Manakala 24.2km lagi - iaitu dari Felda Chegar Perah 2 ke Felda 

Telang dan seterusnya ke Kg. Kechur, Kuala Lipis - dijangka akan 

disiapkan secara berperingkat-peringkat selewat-lewatnya pada bulan 

Jun 2015. 

Untuk pakej-pakej lain Jalan Central Spine ini, ia akan ditender 

dan dilaksanakan dalam tempoh RMKe-11, tertakluk kepada 

kelulusan peruntukan daripada Agensi Pusat. 

Sekian. Terima kasih. 

2 


